



自在生活会发光 Zizai Shenghuo Hui Faguang Travel China

精彩之旅·尽在脚下 JING CAI ZHI LIV JIN ZAI JIAO XIA

双红壳外

新加坡直飞贵阳6晚8天

精选网红景点

- ◎黄果树大瀑布
- ◎马岭河大峡谷
- ◎万峰林
- ◎万峰林-八卦田
- ◎万峰湖景区
- ◎神泉谷
- ◎荔波小七孔景区
- ◎卡拉村
- ◎西江千户苗寨



古尖美食 Special viewing

黔菜风味/土鸡风味/孔雀宴 布衣菌王火锅/湖鱼风味/农家宴 苗族风味餐/长桌宴



福朋喜来登酒店,南岳假日酒店或同级(网评4钻) 安顺澳维酒店.华通酒店或同级酒店(网评5钻) 兴义皇冠酒店.地标国际酒店或同级酒店(网评4钻) 长顺神泉谷潮井大酒店或同级酒店(网评3钻) 荔波天泰酒店或同级酒店(网评4钻) 西江苗界酒店凯里凯翔浠悦大酒店(网评4钻)









M 红贵州 Super Guilhon

新加坡直飞贵阳6晚8天

网红打卡·精选美景

○黄果树大瀑布○马岭河大峡谷○万峰林○万峰林-八卦田○万峰湖景区○神泉谷○荔波小七孔景区○卡拉村○西江千户苗寨























XX 全工贵州 Super Gui Thon

新加坡直飞贵阳6晚8天

甄选酒店·舒适好眠

福朋喜来登酒店,南岳假日酒店或同级(网评4钻)/安顺澳维酒店.华通酒店或同级酒店(网评5钴) 兴义皇冠酒店. 地标国际酒店或同级酒店(网评4钴)/长顺神泉谷潮井大酒店或同级酒店(网评3钴) 荔波天泰酒店或同级酒店(网评4钴)/西江苗界酒店凯里凯翔浠悦大酒店(网评4钴)







XX 红贵州 Super Gui Thou

新加坡直飞贵阳6晚8天

特色美食·味觉盛宴

黔菜风味/土鸡风味/孔雀宴 布衣菌王火锅/湖鱼风味/农家宴 苗族风味餐/长桌宴







贵州旅游景点分布图

贵阳

青岩古镇(5A) 黔灵山公园(4A) 天河潭 (4A) 花溪湿地公园 (4A) 南江大峡谷(4A) 甲秀楼(3A) 多彩贵州城(3A)

毕节

织金洞(5A) 百里杜鹃 (5A) 威宁草海(4A) 赫章韭菜坪(4A) 九洞天 (4A)

六盘水

乌蒙大草原(4A) 水城古镇(4A) 韭菜坪旅游景区(4A) 哒啦仙谷景区(4A)!

→。马岭河峡谷 万峰林。

黔西南

万峰湖

黔西南 万峰林(4A) 马岭河峡谷(4A)

双乳峰 (4A) 二十四道拐(4A) 安南古城(3A)

安顺

〇兴仁

黄果树风景区(5A) 龙宫风景区(5A) 夜郎洞景区 (4A) 格凸河风景区(4A) 天龙屯堡古镇(4A)

⊋毕节

安顺

○●龙宫

黄果树瀑布

双玉峰

六盘水

遵义

赤水丹霞(5A) 遵义会议会址(4A) 四渡赤水纪念馆(4A) 乌江寨 (4A)

● 赤水丹霞

遵义

遵义会址 •

贵阳

贵定

最岩古镇

• 中国天眼

荔波。

大小七孔

黔南

黔东南

黔南

荔波小七孔景区(5A) 平塘天眼景区 (4A) 都匀茶文化影视城(4A) 龙里巫山峡谷景区(4A) 贵定金海雪山景区(4A)

铜仁

梵净山(5A) 大明边城(4A) 石阡温泉群 (4A) 亚木沟风景区(4A) 铜仁大峡谷(4A) 九龙洞(4A)

思南 ^{焚净山} 铜仁

江口〇

镇远古镇

三穗 ○ 锦屏 剑河

台江 西江千户苗寨

黎平

肇兴侗寨 榕江

加榜梯田

黔东南

镇远古城(5A) 西江千户苗寨 (4A) 下司古镇(4A) 肇兴侗寨 (4A) 从江岜沙苗寨(4A) 施秉云台山(4A) 加榜梯田(3A)



7 天贵州多彩拓秘》



航班: 新加坡~贵阳 GS7970(0510/0915)

住宿:福朋喜来登酒店或同级

餐食: 早: 飞机上 中: 贵州风味

迎接贵宾抵达贵阳国际机场

★【甲秀楼】 它是贵阳历史的见证,文化发展史上的标志。始建于明万历二 十六年(1598年),以河中一块巨石为基设楼宇,历代屡加修葺,现存建筑为 清宣统元年(1909年)重建遗存。

★【贵阳市区网红青云集市】是位于贵州省贵阳市南明区青云路的一个网红夜 市街区,汇聚了贵州各地特色美食、网红店、贵阳老字号品牌和省内各类美 食,是年轻人聚集且放松的地方。市集的特色包括美食荟萃、网红打卡、文创 体验和夜色迷人。

车程: 贵阳 安顺 (89.7 公里) 住宿:安顺澳维酒店或同级

餐食:早:酒店中:土鸡风味 晚: 黔菜风味

★【黄果树大瀑布】(含扶梯和环保车)-是中国最大的瀑布,素以"雄伟、 壮观"而名扬四海,但较之世界名瀑,还有它独有奇特之处,就是最神奇的隐 在大瀑布半腰上的水帘洞。

★【天星桥景区】天星桥景区位于黄果树大瀑布下游。天星桥景区分为天星盆 景区、天星洞和水上石林三大区,这里主要观赏石、树、水的美妙结合,是水 上石林变化而成的天然景区。

★【陡坡塘瀑布】"吼瀑"之称,顶宽达 105 米,是黄果树瀑布群中滩面最宽 的瀑布,其最大的特点是客人可亲临瀑布面前,与瀑布最近距离接触。

车程:安顺 兴义 (217.5 公里) 住宿:兴义皇冠酒店或同级

餐食: 早: 酒店中: 孔雀宴 晚: 布衣菌王火锅

★【马岭河大峡谷 】位于贵州省兴义市,是一条在造山运动中形成的大裂谷地 缝,以雄、奇、险、秀而独具特色。峡谷内群瀑飞流,翠竹倒挂,溶洞相连, 两岸古树名木点缀其间,是国家级风景名胜区、国家 4A 级景区。马岭河峡谷 是著名的漂流胜地,也是自然风光与人文景观的完美结合,是休闲度假、探险 游玩的理想目的地。

★【万峰林】世界上最美的峰林--万峰林,气势磅礴,景观奇特。峰、龙、 坑、缝、林、湖、泉、洞八景分布广泛, 万峰林属于中国西南喀斯特地貌, 堪称中国锥状喀斯特博物馆,中国西南三大喀斯特地貌之一,被称誉为"天下 奇观"。

★【万峰林-八卦田】在农田中央, 其造型神奇迷离, 如神匠打造, 层叠有序 春天万亩油菜花落水天坑.福字田.观景台.纳灰村

车程: 兴义 长顺 (237 公里)

住宿: 长顺神泉谷潮井大酒店或同级

餐食:早:酒店中:湖鱼风味晚:农家宴

★【万峰湖景区】万峰湖相当于 2 个大理洱海, 76 个杭州西湖, 享有"万峰 之湖,西南之最,山水画卷 " 之美誉,是兴义国家地质公园的重要组成部分, 万峰湖沿岸峰林、石林、溶洞、天坑、森林密布,构成众多的景观景点。.观吉 隆堡、小三峡、水上石林

★【神泉谷】一条乌麻河从上游贯穿威远古镇。景区主要是以典型喀斯特地貌 自然风光为主,有玻璃滑道漂流、神泉驿站、自然漂流、西谷区等景点。

* 8 月-10 月 特别赠送: 观赏粉黛乱子草 (景点: 长顺神泉谷)

* 3 月中下旬 特别赠送: 观赏樱花 (景点: 平坝万亩樱花园)

车程: 长顺 荔波 (259 公里)

住宿: 荔波天泰酒店或同级

餐食: 早: 酒店中: 苗族风味餐 晚: 黔菜风味

★【荔波小七孔景区】换乘景区电瓶车进入,游著名的小七孔古桥,这是当年 西南地区通往广西的维一通道;秀丽的 68 级响水河瀑布、拉雅瀑布、鸳鸯 湖,远观龟背山原始森林、野猪林漏斗森林等景点一派原始野趣;响水河层层 叠叠的落差流,湍急而下,景观奇丽。(含景区18公里环保车、保险)

车程: 荔波 西江 (201.5 公里)

住宿: 西江苗界酒店或同级

餐食: 早: 酒店 中: 长桌宴 晚:× 自理

★【丹寨苗族古村落-卡拉村】有400多年的鸟笼编织历史,是中国最大的手工 鸟笼制作工艺基地,村民以编织鸟笼技艺着称。一个极具民族特色的村寨,一 幢幢小木楼依山势而下延伸至山脚。村内还有蜡染工坊和刺绣工坊,以及卡拉 的传统产业鸟笼工坊。

★【西江千户苗寨】西江千户苗寨是一个保存苗族"原始生态"文化完整的地 方,由 10 余个依山而建的自然村寨相连成片,是目前中国乃至全世界最大的 苗族聚居村寨

航班: 贵阳-新加坡 GS7969 (2325/0400)

住宿:家

餐食: 早: 酒店中: 黔菜风味 晚: 黔菜风味

★【600年的青岩古镇】位于贵州省贵阳市南郊,建于明洪武十年(1378 年),是国家级历史文化名镇。古镇依山傍岭,古建筑精美,是苗族文化的重

贵阳-新加坡 GS7969 (2325/0400)





赠送 200 元/人西江定点旅拍代金券,客人凭借代 金券, 自主选择旅拍



全程不进购物店

行程包含

交通: 全程机场税, 托运行李每人 1 件 23KG, 手提行李 7KG, 团体签证, 机 上用餐。

用餐: 全程含7早餐13正餐。正常餐标 RMB50元/人。 赠送: 矿泉水1瓶 /人/天;

景点: 行程内所含景点首道门票;

司导服务: 专业专职导游服务。20 人以上派领队。 住宿: 当地四+五星标准酒店, 2 人/间。(单房差新币 40 元/人/晚)

车辆:空调旅游巴士车。

行程不含

旅游保险, 单房差, 旅行袋, 个人消费, 导游/司机小费 新币 6 元/人/天。领队 小费新市4元/人/天

推荐自愿自费:

1、 兴义峰林布依景区 (含电瓶车) + 布依民宿博览园 = RMB 350 元/人,多彩 贵州风表演 398 元/人

2、3 月底-4 月花季节限定自费: 织金百里杜鹃景区+景区 VIP 环保车 = RMB 500元/人(每年3月杜鹃花会开满整个国家地质公园)





7 天贵州多彩拓秘》



Flight: Singapore-Guiyang GS7970(0510/0915)

HOTEL: Four Points By Sheraton or similar

MEAL: B: Flight L: Guizhou cuisine D: Guizhou cuisine

Arrive at Guiyang International Airport

★ [Jiaxiu Tower] which bears witness to the history of Guiyang and serves as a symbol in the cultural development. It was initially built in the 26th year of the Ming Wanli era (1598) on a massive rock in the river. It has undergone multiple renovations over the dynasties, and the existing structure is a reconstruction from the first year of the Qing Xuantong era (1909)

★ [Qingyun market] Guiyang urban net-red Qingyun market Is a popular night market located on Qingyun Road in the Nanming District of Guiyang, Guizhou Province. It brings together a variety of local delicacies from across Guizhou, trendy shops, traditional brands from Guiyang, and a range of other provincial cuisines. The market is a popular spot for young people to gather and relax. Its features include a diverse selection of food, trendy photo spots, creative cultural experiences, and a charming night scene.

BUS: Guiyang Anshun (89.7KM)

HOTEL: Anshun Auwei Hotel or similar

MEAL: B: Hotel L: Ground chicken D: Guizhou cuisine

★ [Huangguoshu Waterfalls Scenic Area] (escalator & electric car ride included) - China's biggest waterfall, known for its majestic and spectacular view. A unique feature would be a hidden cave behind the curtain of water at the waist of the waterfall.

★ 【Tianxingqiao Scenic Area 】 is located in the lower reaches of Huangguoshu Waterfall. Tianxing Bridge Scenic Area is divided into three major areas: Tianxing Bonsai Area, Tianxing Cave and Water Stone Forest, where the main ornamental stones, trees, and water are wonderful combinations, and it is a natural scenic spot that changes into a stone forest on the water.

★ [Doupotang Waterfall] Known as the "Roaring Waterfall", it is the widest waterfall within the scenic area with a width of 105m measured at the peak of the waterfall. Visitors have the opportunity to view the

waterfall up close and behold its magic.

BUS: Anshun Xingyi (217.5KM) **HOTEL: Xingyi Crown Hotel or similar**

MEAL: B: Hotel L: Peacock feast D: King hot pot

- ★ [Maling River Canyon] Located in Xingyi City, Guizhou Province, is a large rift valley formed by tectonic movements. It is uniquely characterized by its majestic, peculiar, dangerous, and beautiful scenery. The canyon features numerous waterfalls cascading down, verdant bamboo hanging over the cliffs, and interconnected karst caves. Ancient trees and famous plants adorn both sides of the canyon. It is a national scenic area and a 4A-level national tourist attraction. Maling River Canyon is renowned for its rafting opportunities and is a perfect blend of natural landscapes and cultural sights, making it an ideal destination forleisure, vacation, and adventure tourism.
- ★ [Wanfenglin Scenic Spot] was once rated as one of the "five most beautiful peak forests in China" by {Chinese geography} magazine. Xu Xiake, a geographer and traveler in the Ming Dynasty, once visited Wanfenglin and praised the peak forests connecting Guangxi and Yunnan: "it is a marvelous forest in Southwest China with thousands of miles of majestic distance", "there are so many famous mountains in the world.
- ★ [Ba Gua Field] Its unique shape in the center of the field gives it its name.

Spring 10,000 acres of rape flowers sinkhole. Fuzitian. Observation deck.

BUS: Xingyi Changshun (237KM) **HOTEL: Changshun changing Hotel or similar** MEAL: B: Hotel L: Lake fish flavor D: Farmhouse feast

★ [Wanfeng lake Scenic spot] Is an important part of the Xingyi National Geopark of the People's Republic of China, enjoying the reputation of "Lake of ten thousand peaks, the largest in the southwest, and a landscape scroll". Wanfeng Lake, which is equivalent to two Erhai lakes in Dali, holds 10.8 billion cubic meters of water and covers 816 square kilometers

★ [Shenguan Valley] A Wuma River runs through the ancient town of Weiyuan from the upper reaches. The scenic area is mainly based on the natural scenery of typical karst landforms, with scenic spots such as glass slide rafting, Shenquan Station, natural rafting, and Xigu District.

August-October Special Gift: Viewing Pink Delicacy

(Attractions: Changshun Shenguan Valley)

Mid to late March: Cherry blossom viewing (Attractions: Pingba 10,000 acres of cherry blossom garden)

r⊒ BUS: Changshun≒Libo (259KM) **HOTEL: Libo Tian Tai Hotel or similar**

MEAL: B: Hotel L: Hmong meal D: Guizhou cuisine

[Xiaoqikong Scenic Area] is best known for the seven-arched Xiaoqikong Bridge, which is a landmark of Libo Zhangjiang Scenic Area. Due to continuous erosion, Xiaoqikong Scenic Area has evolved into the deep V-shaped Xiangshui River Valley, which is home to plunging waterfalls. Near Laya Waterfall, a 68-step waterfall flows down at random along a winding river less than 1 mile (2 kilometers)

BUS: Libo Xijiang (201.5KM) **HOTEL: Xijiang Miaojie Hotel or similar** MEAL: B: Hotel L: Guizhou cuisine D: X

★【Kala Birdcage village】The Kala Birdcage village in Danzhai, which has a history of more than 400 years of bird cage weaving. It is the largest handmade bird cage making craft base in China, and the villagers are famous for their bird cage weaving skills. , a village with national characteristics, a small block of wooden buildings extending to the foot of the mountain. There are also batik and embroidery workshops in the village, as well as Kara's traditional birdcage workshop.

★ [Xijiang Qianhu Miao Village scenic spot,] the largest Miao village in China and even in the world. The village is a place to appreciate and understand the long history and development of Miao Nationality in China. Xijiang is also famous for its annual Miao New Year's festival, eating New Year's festival and the once-in-13-year kuzang

Flight: Guiyang-Singapore GS7969 (2325/0400)

HOTEL: Home

MEAL: B: Hotel L: Guizhou cuisine D: Guizhou cuisine

★ [Qingyan Ancient Town] Qingyan Ancient Town in the southern suburbs of Guiyang, Guizhou Province, it was built in the 10th year of the Hongwu period of the Ming Dynasty (1378). It is a nationallevel historical and cultural town. The ancient town is nestled among mountains and hills, with exquisite ancient architecture, and it is an important place for the preservation of Miao culture.

Guiyang flies back to Singapore 2325/0400

- A 200 yuan/person Xijiang fixed-point travel photography voucher will be given, and guests can choose their own travel photography with the voucher **NO SHOPPING**

Itinerary Inclusive:

Transportation: Airport Taxes, 23kg Checked Baggage (1 piece), Hand Carry 7kg, Group China Visa, Meals on Board

7 Breakfasts 13 Lunch/Dinner (meal cost RMB50/pax).

Complimentary: 1 bottle/person/day. Sight-seeing: Éntrance ticket as per itinerary

Driver & Experience Tour Guide Services.20+1Foc

Accommodation: Local 4+5 star Hotel, twin sharing basis. Single supplement surcharge for S\$40/night/person

EXCLUDE:

Travel Insurance, Single Supplement surcharge, Travel Bag, All personal expenses, Tipping for Tour Guide/Driver SGD6/person/Day. tour leader tips **SGD 4** / person / Day

OPTIONAL TOUR: 1. Xingyi Peak Lin Buyi Scenic Area (including battery car) + Buyi B&B Expo Park = RMB 350/person, colorful Guizhou style

performance 398 yuan/person 2. From the end of March to April, the flower season is limited to selfexpense: Zhijin Baili Rhododendron Scenic Area + VIP environmental protection car in the scenic spot = RMB 500 / person (Rhododendron will bloom all over the National Geopark in March every year)